



## John Charles Haines School

247 W. 23<sup>rd</sup> Place; Chicago IL 60616      773-534-9200 - Fax: 773-534-9209  
*www.haines.cps.edu*

Catherine Amy Moy Davis  
Principal

Scott Scherquist  
Assistant Principal

Rachel Mann  
Resident Principal

March 9, 2020

Dear Parents and Guardians,

Beginning Monday, March 16th, Haines students enrolled in third through eighth grade will be completing the Illinois Assessment of Readiness (IAR). In addition, students in fifth and eighth grade will be administered the Illinois Science Assessment (ISA).

The IAR assessment is an online group-administered achievement test designed to measure student proficiency relative to the Illinois Learning Standards in the areas of English Language Arts/Literacy and Mathematics. The ISA assessment is also an online group-administered achievement test designed to assess the Next Generation Science Standards, which were adopted by ISBE in 2014, and includes the areas of physical science, life science, earth/space science and engineering.

Schedule for testing:

Monday - 3/16 -Reading 1

Monday - 3/24 -Math 1

Tuesday - 3/17 -Reading 2

Tuesday - 3/25 -Math 2

Wednesday - 3/18 -Reading 3

Wednesday - 3/26 -Math 3

Test-taking tips for parents:

- Make sure that your child gets enough sleep on the night before the test.
- Ensure that your child eats a healthy breakfast and avoid heavy foods.
- Encourage your child to do well. It is important for your child to stay relaxed for the test.

Thank you for your partnership in your student's academic success.

Sincerely,

Catherine Amy Moy Davis  
Principal

**We are One!**



## John Charles Haines School

247 W. 23<sup>rd</sup> Place; Chicago IL 60616      773-534-9200 - Fax: 773-534-9209  
*www.haines.cps.edu*

Catherine Amy Moy Davis  
Principal

Scott Scherquist  
Assistant Principal

Rachel Mann  
Resident Principal

從 3 月 16 日星期一開始，三至八年級的興氏學校學生將進行伊利諾州的基準考試（IAR），此外五年級和八年級的學生將另有伊利諾伊州科學基準考試（ISA）。

伊利諾州基準試 IAR 是一項上網進行的考試，旨在量度學生在英語語言/文學和數學領域的熟練程度。伊利諾伊州科學基準試 ISA 是一項上網進行的考試，旨在評估下一代科學標準，該標準於 2014 年被伊利諾州教育局通過，包括物理科學，生命科學，地球/空間科學和工程領域。

考試時間表：

星期一-3/16-閱讀 1	星期一-3/24-數學 1
星期二-3/17-閱讀 2	星期二-3/25-數學 2
星期三-3/18-閱讀 3	星期三-3/26-數學 3

孩子考試家長的技巧：

- 確保您的孩子在考試前一天晚上有足夠的睡眠。
- 確保您的孩子吃健康的早餐，避免多吃。
- 鼓勵孩子做得好，對您的孩子來說，保持考試放鬆很重要。

感謝您為學生的學術成就所提供的合作夥伴關係。

校長梅綺雯